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PROTOKOLL 

STYRELSEMÖTE  

Adelövs Framtidsgrupp 

 

 

Datum 2022 12 13  

 

 

Tid 19.00  

Plats Adelövs Friskola  

Närvarande 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Förhinder 

 

Stig Petersson  

Uno Ljungberg 

Martin Harrysson 

Stefan Gustafson 

Kristin Hedberg  

Martina Karlsson 

Maria Balfoort 

Ina Nord 

Helena Bodåsa 

 

Kristina Karlsson 

ampetersson@yahoo.se 

uno.ljungberg@outlook.com 

harryssonmartin@gmail.com 

ballarp.gustafson@outlook.com 

info@vansternas.se 

martina.folkesson@hotmail.com 

marian.schot31@gmail.com 

ina.engstrand@hotmail.com 

helena_torrarp@hotmail.com 

 

gladlattan@gmail.com 

 

 

 
Protokoll 

 

§ 1  Alla hälsades välkomna av ordförande Stig Petersson.  

 

§ 2  Till protokollförare valdes Maria Balfoort. 

 

§ 3 Till justerare valdes Kristin Hedberg. 

 

§ 4  Dagordningen godkändes. 

 

 

§ 5  Julmarknad  

                     Ett stort TACK till alla som hjälpte till eller medverkade på ett eller annat sätt! 

 Det blev en mycket trevlig och stämningsfull marknad i vinterdräkt.  

 Framtidsgruppen är nöjd med en god kassahållning. 

 Önskan finns att utvärdera även serveringen och parkeringen. Välkomna att lämna 

in uppgifter samt minnesanteckningar för att förenkla jobbet inför kommande 

marknader. 

 

 

§ 6 Julblommor till nyinflyttade 

 Uno skaffar blommor och ordnar informationsblad, vilka kommer delas ut av 

samtliga ledamöter till dem som har bosatt sig i Adelöv under senaste året. 
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§ 7  Bidrag till AIK 

Uno informerar om att han har överfört ett belopp på 50.000kr till Adelövs 

Idrottsklubb, till förmån av byggandet av det nya föreningslokalen.  

 

 

§ 8 Nästa möte 

Nästa möte är tisdagen den 10e januari kl 19.00 i Adelövs Friskola. 

 Ansvarig för fika är Kristin. 

 

 

§ 9 Övriga frågor 

Kristin undrar om vi inte kan anordna en ”Adelövs-dag” 

  

 Helena informerar om att Amok har planer på att säga upp hyreskontraktet i 

Brummesmålen. Bl.a. framtidsgruppen har en del grejer där så vi får fundera på ett 

alternativt lagerställe. 

  

 Kristin meddelar att Linderås Skolas Föräldraförening har bestämt att hyra 

Asbybacken, fredagskvällen den 27/1, med syftet att erbjuda en trevlig kvällshäng i 

skidbacken för alla familjer i Linderås, Adelöv och Gripenberg.  

 Målet är en fin kväll med möjlighet till gemenskap mellan bygderna. 

Förhoppningsvis kan alla som vill komma. Föräldraföreningen letar efter fler 

sponsorer för att kunna dela kostnaderna över byarna.  

 Framtidsgruppen är positiv till att medverka, mer konkret beslut tas framöver. 

  

                                        

 

§ 10 Mötet avslutades  

 

                       

 
 

Adelöv  2022-12-13   

 

 

 

 

                 

…………………………….  …………………………….  

Stig Petersson  Kristin Hedberg 

Ordförande   Justerare 

 

 

 

   

 

……………………………… 

Maria Balfoort 

Protokollförare 

 


